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Notulen van de Bondsvergadering d.d. 30 november 2024  
  
Aanwezigen:   

afgevaardigden Regio  

Noord   

E. Annema   

J. Seggers  

  

afgevaardigden Regio Oost   

  

H. van der Boor  

V. Boink  

 

afgevaardigden Regio  

Centrum  

J. Joosten  

afgevaardigden Regio  

Noord-Holland  

A. van Zaanen  

afgevaardigden Regio Zuid-
West  
M. Duijndam  

  

afgevaardigden Regio  

Noord-Brabant  

J. Roovers  

  

afgevaardigden Regio  

Limburg  

A. Cremers 

Adviserende leden  

T. Jille  

E. Ligtvoet 

W. van Voorthuijsen  

P. de Wit 

  

Reglementscommissie  

J. Baas 

R. Oskam  

  

Bondsbestuur  

S. Hartong  

J. Helmond  

B. Reudink  

P. van Soerland  

  

Werkorganisatie  

S. van den Bergh 

H. Boosman 

B. Mura 

F. Neelis 

D. van Putten  

  

Overige aanwezigen  

I. Vos 

(Notuleerservice Nederland) 

J. Ringenaldus 

 

 

 

  

 

1.   Opening en vaststelling agenda  

De voorzitter, de heer Helmond, opent de vergadering rond 10.00 uur en heet de 

aanwezigen welkom bij de Bondsvergadering.   

 

Vaststelling agenda 

Het bestuur verwijst naar de gedeelde notitie Afgevaardigden en de actielijst. De 

vraag aan de vergadering is of deze documenten op de agenda moeten komen. 

De vergadering wenst de documenten niet te agenderen en neemt deze voor 

kennisgeving aan. 
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Agendapunt 7 Plan Topbadminton staat nu op de agenda na het Jaarplan, terwijl 

Topbadminton een kwart van de begroting omvat en als het ware een lege 

pagina is in het jaarplan. Besloten wordt de volgorde te wijzigen. Agendapunt 7 

zal als eerste onder agendapunt 5 aan de orde worden gesteld, voorafgaand aan 

de bespreking van het Jaarplan 2025. 

 

Met inachtneming van het bovenstaande wordt de agenda vastgesteld.   

 

2.   Benoeming leden van het stembureau  

Als leden van het stembureau zijn benoemd: de heer Ligtvoet, de heer Neelis, de heer De Wit 

en mevrouw Van den Bergh.  

  

3.   Ingekomen stukken en mededelingen  

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

Mededelingen: 

- na afloop van de Bondsvergadering is er een informele bijeenkomst met afgevaardigden  

om nieuwe visie en strategie met elkaar te bespreken 

- afmeldingen zijn ontvangen van de heer Van Wijk, mevrouw Straaijer, de heer Esveld en 

bestuurslid de heer Gelauf  

- Afgevaardigde Noord-Holland de heer Van Zaanen zal later arriveren 

- afgevaardigde Centrum de heer Appels is er deze vergadering nog niet bij;. hij verwacht 

de volgende vergadering weer aanwezig te zijn. 

  

4.   Notulen Bondsvergadering van 29 juni 2024, besluiten- en actielijst,  

stand van zaken actielijst  

Tekstueel en naar aanleiding van: 

Pagina 5, agendapunt 4: jaartal (18 november) 203 moet zijn 18 november 2023. 

  

Besluit 01: de notulen van de Bondsvergadering van 24 juni 2024 worden vastgesteld.   

 

* Actiepuntenlijst:  

Alle acties zijn uitgevoerd. 

Naar aanleiding van de actiepuntenlijst zijn er geen vragen. 

 

7. Plan Topbadminton 

Na een onzekere periode is er deze week duidelijkheid gekomen. De teleurstelling is groot 

dat het niet tot de gewenste uitkomst is gekomen. Eind mei 2024 kreeg de bond voor de 

Olympische cyclus 2025-2028 een negatief advies om een investeringsplan in te dienen voor 

zowel het topsportgedeelte als het opleidingsgedeelte. Vooral voor het laatste kwam dat 

negatieve advies als een donderslag bij heldere hemel. In de periode daarna is zowel vanuit 

de werkorganisatie als vanuit het bestuur gelobbyd en diverse malen gesproken met 
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NOC*NSF. De bond stuurde een gedegen investeringsplan in voor beide elementen 

(Opleiding en Topsport). Afgelopen week volgde uitsluitsel vanuit NOC*NSF: een negatieve 

uitkomst. De aanwezigen kregen de toelichting eerder al op papier. 

NOC*NSF stelt relatief minder geld beschikbaar voor topsport op Nederlands niveau. Het 

klopt dat badminton geen reële kans maakt op top 3 plaatsen op Olympische Spelen of WK. 

In dat kader is door NOC*NSF een strakkere lijn gehanteerd. 

 

Het bestuur zegt dat het belangrijk is om vooruit te blijven kijken. Naar de buitenwereld toe 

moet de bond kracht uitstralen. De komende weken zullen toekomstscenario’s met elkaar 

nader worden ingevuld. In een extra Bondsvergadering zal de impact hiervan worden geduid.  

Het bestuur zal richting maar ook met NOC*NSF haar ongenoegen blijven uiten en het 

gesprek over beschikbare middelen aangaan.  Vanuit Topsport en vanuit de werkorganisatie 

zal alles in het werk worden gesteld, -nu geen NOC*NSF subsidie is toegekend-, om van 

NOC*NSF-normen af te geraken en terug te keren naar de IOC-normen.  

Op 9 december 2024 staat een bijeenkomst op de planning van het bestuur met de 

selectiespelers en hun ouders/begeleiders. Dan worden het onderwerp subsidie en de 

toekomstplannen nader toegelicht.  

Vandaag worden de begroting en het Jaarplan 2025 behandeld, maar gaat iets doorheen 

spelen van Topsport. Topsport gaat door en er zal een centraal programma komen.  

 

Vanuit de Afgevaardigden wordt benadrukt dat het voorgaande effect heeft op veel zaken. 

Een hoofdstuk in het jaarplan is niet ingevuld. De vergadering wordt gevraagd een jaarplan 

goed te keuren waarvan nu al duidelijk is dat het in 2025 zal wijzigen. 

De verenigingen willen wel weten waar een kwart van het budget aan wordt uitgegeven. 

 

Naar aanleiding van het voorstel om Topsport uit het Jaarplan 2025 te laten wordt vanuit de 

Afgevaardigden opgemerkt dat de begroting voor het contributietarief aan het Jaarplan is 

gekoppeld. 

De penningmeester sprak met de Financiële Commissie. Nu er uitsluitsel is vanuit NOC*NSF 

kan invulling worden gegeven aan het bedrag dat in de begroting staat. Het bestuur ziet dit 

als een taakstelling. De financiële commissie kan zich erin vinden dat in de komende weken 

overleg plaatsvindt over de invulling, bijvoorbeeld via een meerjarenplan, of er wel of geen 

structurele contributieverhoging voor leden komt. 

De eenmalige ophoging gaat niet 100% naar Topsport. Het uitblijven van subsidie raakt niet 

alleen Topsport. De werkorganisatie zal waarschijnlijk afscheid moeten nemen van 

medewerkers.  

Op 7 december komt het bestuur bijeen. In de huidige begroting is al rekening gehouden met 

dit scenario. Het bestuur wordt een begroting voor 2025, maar ook voor 2026 voorgelegd.  

Met het nieuwe visieplan wordt samen met de Financiële Commissie gekeken naar een 

aanpassing van de contributiesystematiek. 
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In de vorige vergadering kwam de vraag aan de orde of de ondergrens van de reserve van 

Badminton Nederland nog reëel is. Er is een risicoanalyse is in de maak. Een rapportage volgt 

in december. Daaruit zal blijken waar de risico’s liggen en wat de ondergrens moet zijn om 

deze af te dekken. De uitkomst wordt teruggekoppeld aan de financiële commissie. 

 

De vergadering besluit met meerderheid van stemmen om het onderdeel Topsport uit het 

Jaarplan 2025 te laten en dat op een later moment wordt teruggekomen met een 

bijpassende begroting (Actie 01). 

 

Tot slot meldt het bestuur nog dat het contract met de technisch directeur per 1 januari 2025 

afloopt. In de periode daaropvolgend moet de nadruk meer komen te liggen op de 

badmintoninhoudelijke aansturing van Topbadminton. 

 

5. Beleid 

 

* 5.1 Jaarplan 2025  

De voorzitter verwijst naar het eerdere besluit om Topsport uit het Jaarplan 2025 te laten. 

 

Het bestuur licht het Jaarplan 2025 toe. Het vorige jaarplanproces was niet handig, wat 

leidde tot een ander proces. In september jl. is een conceptjaarplan gedeeld, met ruimte 

voor bespreking, feedback en aanpassing. In een gehouden ronde was gelegenheid voor 

vragen en beantwoording van vragen. In afwachting van het nieuwe visieplan heeft het 

bestuur met dit jaarplan voortgeborduurd op het bestaande meerjarenbeleidsplan. Het is 

geen vernieuwend jaarplan. Naar aanleiding van eerdere feedback zijn enkele aanpassingen 

doorgevoerd. Het bestuur heeft het andere jaarplanproces als prettig ervaren.  

 

Vanuit de Afgevaardigden wordt beaamd dat het Jaarplan weinig vernieuwend is. Vorig jaar is 

afgesproken dat buiten Topsport andere plannen zouden worden opgepakt om meer jeugd 

binnen te halen. Op het gebied van jeugd liggen grote kansen. Vorig jaar keurden de 

Afgevaardigden het jaarplan af. Ze vroegen om een andere opzet en ze verwachtten dat niet 

verder zou worden voortgeborduurd op hetzelfde jaarplan maar dat voor een andere aanpak 

zou worden gekozen. Het Jaarplan 2025 zou beter zijn. Het plan om meer jeugd binnen te 

halen komt in het jaarplan niet naar voren. Uit het jaarplan zou meer moeten blijken welke 

kant de bond op wil gaan met de sport en op welke wijze van badminton een sport van 

betekenis kan worden gemaakt. 

 

Het bestuur heeft geluisterd naar het vorig jaar afgegeven signaal. Toen viel het jaarplan niet 

in goede aarde omdat het ‘slechts’ een opsomming was van alle activiteiten. Er werd toen 

gevraagd om een jaarplan met een insteek op focuspunten. Het bestuur heeft per pijler nu 

duidelijke doelstellingen toegevoegd, waarop kan worden gestuurd. Het bestuur 

veronderstelt dat het daarmee voldoende heeft ingespeeld op het verzoek om het jaarplan 

anders in te steken. 
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Qua inhoud kan worden opgemerkt dat een grote verandering c.q. een andere koers nog niet 

is opgenomen in het jaarplan. Mochten vanuit de visie de komende tijd zaken naar voren 

komen, die prangend of urgent zijn, dan kunnen die meteen worden opgepakt. Het jaarplan 

kan dan worden opengebroken en aangepast. Het bestuur wil een stap zetten naar de 

invulling van een nieuwe visie, zoals die de komende tijd wordt vormgegeven. Verandering is 

wel degelijk mogelijk, maar altijd in afstemming met elkaar. De visie is nog in ontwikkeling. 

Wijzigingen in de sport gaan positief bijdragen dat de jeugd meer tegenstanders krijgt en de 

reisafstanden verdienen verbetering. Op dit moment is de sport badminton krimpend. Bij 

minder deelnemers worden de reisafstanden (naar competitielocaties) groter. Dat wil het 

bestuur tegen zien te gaan maar dat moet wel gebeuren binnen de kaders en regels. Om die 

reden mogen verenigingen die niet bij de bond zijn aangesloten nu niet deelnemen aan 

competities. Verenigingen betalen dan geen contributie maar zouden dan wel gebruikmaken 

van voorzieningen waarvoor andere verenigingen betalen. Dat is niet wenselijk. 

 

De visie is er binnen nu en een half jaar, dus er is gedurende ongeveer een half jaar sprake 

van een transitieperiode. Het bondsbureau en het bestuur doen hun best. De komende tijd is 

onzeker, maar daaruit moet het beste worden gehaald.  Vanuit de Afgevaardigden wordt 

voorgesteld om het Jaarplan 2025 goed te keuren wetende dat er de komende tijd transities 

plaatsvinden. De Jaarplannen 2026 en 2027 worden volgens de nieuwe visie ingevuld. 

 

Bij Afgevaardigden kwam het signaal binnen dat drie regio’s een eigen competitie willen 

opzetten.  

 

Het bestuur legt uit dat de bond afhankelijk is van leden die zich aanmelden binnen het 

Competitiehuis. Daarin is een groei zichtbaar. Nog niet voldoende, maar daarom is het 

bestuur druk met de visie. Het is van belang om onderliggende verenigingen ook te 

betrekken bij het competitiemodel van de bond. Hier ligt een kans. 

 

Verenigingen die geen lid zijn, ervaren dat ze niet ‘gastvrij’ worden binnengehaald, maar dat 

de bond hen eerst de regels voorschrijft. Dit wordt niet als prettig ervaren. Pas als het mis 

dreigt te gaan of als er een conflict dreigt dan zou de bond moeten schermen met de regels 

en bepalingen. Door het ‘twee-fasen systeem’ is het risico dat verenigingen die meer 

zaalhuur moeten betalen en grote reisafstanden moeten afleggen afhaken. Die verenigingen 

stoppen echter niet met de sport badminton. 

Verenigingen vragen om uitzonderingen, waardoor er meer leden aan competities kunnen 

deelnemen. Maar het is in beton gegoten. Inmiddels organiseren regio’s en gemeenschappen 

competities buiten de bond om.  

 

Het bestuur herkent de onvrede over bepaalde aspecten van het Competitiehuis. Voor 

verenigingen is het eenvoudig om zelfstandig competities op te zetten en dit op een eigen 

manier te doen. Dat geldt niet voor de bond.  Het bestuur is bereid om meer in te spelen op 

wat verenigingen aangeven qua reisafstanden en dergelijke. De signalen zullen worden 
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opgepakt. Het is van belang om als bond na te denken over een manier van 

competitiedraaien die niet al te zeer wordt gehinderd door regels.  

 

Vanuit de Afgevaardigden wordt opgemerkt dat competitie heel belangrijk wordt gevonden. 

Daarover is tevens het meeste ongenoegen. Speelt men competitie dan blijft men langer lid. 

Dat moet goed staan. De Afgevaardigden zien dat onvoldoende terug in het Jaarplan 2025.  

Competitie en Jeugd zijn belangrijke uitgangspunten voor het jaarplan. Daar liggen de 

meeste kansen, maar ook de pijnpunten. 

 

De voorzitter zou niet alles naar de visie willen schuiven.  Het is een feit dat de manier van 

wedstrijd spelen en de wijze van organiseren veranderen. Men wil niet meer zoveel reizen. 

Het bestuur neemt dit heel serieus en zal nadenken over een andere manier van organiseren. 

Dit komt nadrukkelijk terug in de visie. 

 

Vanuit de adviserende leden wordt opgemerkt dat dit onderwerp iedere regiovergadering 

terugkomt. Dergelijke signalen worden al tien jaar lang afgegeven. Het bestuur kan nu niet 

volstaan met het antwoord dat het bestuur ernaar zal kijken.  

De adviserende leden hadden een ‘doorbraak’ verwacht. Ze vragen zich af wat in 

daadwerkelijk in het jaarplan is opgenomen, waarop in de visie wordt voorgesorteerd. 

Met het voorliggende jaarplan lijkt te worden gemanaged op krimp, in plaats van op groei. 

 

De voorzitter zegt dat het bestuur het laatste onderkent. Het nieuwe denken over de omgang 

met competitie is nog niet in dit jaarplan opgenomen.  Daarover moet eerst het gesprek 

worden gevoerd, bijvoorbeeld vanmiddag na afloop van deze vergadering. Hij betwijfelt of er 

in de afgelopen tien jaar niets is veranderd. De wereld om ons heen is veranderd. 

 

Achter de intentie en de richting van het bestuur kunnen de Afgevaardigden zich scharen, 

maar het is jammer dat het niet is uitgerold. Het is een gemist jaar als nu wordt 

voortgeborduurd op oude jaarplannen, terwijl iedereen voor ogen heeft dat het anders 

moet. Het is urgent en noodzakelijk om een plan te hebben om de (jeugd)ledengroei tot 

wasdom te laten komen. 

 

De voorzitter benadrukt dat een transitieperiode van kracht is. Het bestuur merkt dat de 

nadrukkelijke vraag van de vergadering is om die transitieperiode zo kort mogelijk te houden. 

Het bestuur verwacht er geen jaar aan kwijt te zijn. In het komende kwartaal wordt een 

boost gegeven aan een nieuwe visie en missie. Het jaarplan gaat er echt anders uitzien. Door 

omstandigheden zijn zaken vertraagd en gestagneerd. Het voorliggende Jaarplan 2025 is nu 

nodig om door te kunnen gaan.  

 

Verondersteld mag worden dat alle aanwezigen achter de visie staan. Iedereen doet zijn of 

haar best om badminton te promoten en te ondersteunen. Daar horen een jaarplan en een 

begroting bij. De Afgevaardigden vinden het wat merkwaardig als nu een jaarplan moet 
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worden goedgekeurd dat is geënt op een ambtelijke organisatievorm, terwijl feitelijk 

iedereen een ondernemersvorm wenst. Het jaarplan moet worden aangepast op de nieuwe 

visie. 

 

De voorzitter zegt dat het snel kan worden geregeld als missie en visie zijn goedgekeurd. Het 

bestuur is al goed op weg met de visie en missie. De bond bevindt zich min of meer in een 

crisissituatie. Er zal snelheid moeten worden gemaakt. De voorzitter stelt voor om het 

Jaarplan 2025 goed te keuren onder de voorwaarde dat het jaarplan wordt aangepast als 

missie en visie zijn goedgekeurd. 

 

Vanuit de Afgevaardigden wordt geopperd om dit alles voor 1 april 2025 rond te hebben, 

zodat gedurende het seizoen en dan tot september de competitie aantrekkelijker kan 

worden gemaakt. Regels zijn op dit moment beperkend en te star.  

 

De voorzitter wijst erop dat een verandering van het Competitiehuis wel implicaties met zich 

meebrengt. Een rigoureuze verandering vraagt tijd en het bureau moet een en ander nog 

uitwerken. Het bestuur wil in die zin de verwachtingen temperen, maar is natuurlijk bereid 

aanpassingen door te voeren. Op enig moment moet de bond de veranderingen ook laten 

zien en communiceren. 

 

De Afgevaardigden geven het bestuur mee om een inventarisatie te doen of een enquête te 

houden. De zogenaamde ‘grijze’ verenigingen zouden ook boven water moeten worden 

getoverd. Richting die verenigingen zou het signaal afgegeven moeten worden dat de bond 

verandering wil. De betreffende verenigingen kan worden gevraagd naar hun wensen en 

suggesties. Daarbij moet dan ook aan verwachtingenmanagement worden gedaan. Eerst 

moet de bond laten zien dat het bestuur ‘oog en oren’ heeft voor de knelpunten en dat 

wordt gewerkt aan een visie en missie. 

 

Besluit 02: het Jaarplan 2025 wordt goedgekeurd, onder voorwaarde dat er voor 1 april 2025 

een, op basis van de nieuwe visie en missie, aangepast Jaarplan aan de vergadering wordt 

voorgelegd. 

   

6.   Financiën 2025  

* 6.1  Vaststelling contributietarieven 

De penningmeester licht toe dat er veel financiële onzekerheid is in verband met de 

transitieperiode en de wijziging in gelden voor Topsport.  

 

In het kader van de begroting werd € 120.000 aan middelen vanuit NOC*NSF verwacht als 

overbruggingsfinanciering. Nu spreekt NOC*NSF over een bijdrage van maximaal € 180.000. 

Niet duidelijk is of dat inclusief Papendal is, dus € 120.000 is reëel.  
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De grote pijn ligt bij de pijler Topsport. Er zal mogelijke afscheid moeten worden genomen 

van medewerkers. Om de transitie vloeiend te laten verlopen wordt een eenmalige bijdrage 

bij de lidcontributie gevraagd.  

 

Eerder gestelde (schriftelijke) vragen zijn (schriftelijk) beantwoord. De vergadering wordt 

nogmaals in de gelegenheid gesteld om aanvullende vragen te stellen. 

 

De teambijdrage aan de recreantencompetitie is slechts € 25. Zou dit niet zwaarder moeten 

worden belast? Te denken valt aan een reguliere Bondscompetitie voor alle spelers en in het 

voorjaar recreantencompetitie voor nieuwe leden die vanaf september zijn 

binnengestroomd. 

Juist aan de grootste teams wordt geen verhoging gevraagd, terwijl elke vereniging zelf wel 

de contributie moet verhogen vanwege de stijgende kosten voor zaalhuur. 

 

De penningmeester c.q. het bestuur neemt deze opmerking mee. Overigens is dit wel een 

beleidsmatige kwestie. Het bestuur koos er eerder bewust voor om de bijdrage voor de 

jeugdcompetitie zo laag mogelijk te houden en geen drempel voor deelname aan competitie 

op te werpen. Ook is de intentie om de teambijdragen voor de laagste klassen niet te laten 

stijgen. 

De financiële commissie legt uit dat een paar jaar geleden, om strategische reden, de 

bijdrage is verhoogd.  Daardoor werd het grote verschil tussen de individuele bijdrage en de 

teambijdrage kleiner gemaakt. Er is een enorm gat tussen de bijdragen voor 

recreantencompetitie en divisies, maar de financiële commissie ziet een reden voor het  

bevriezen van de bijdrage. 

Vanuit de afgevaardigden wordt erop gewezen dat er een verschil is tussen bevriezen en geen 

inflatieverhoging. 

 

De voorzitter wijst op de vergader- en besluitvormingsprocedure. Er kan nu geen 

besluitvorming over een bijdrageverhoging plaatsvinden. Dan had er een wijzigingsvoorstel 

moeten liggen en op de agenda moeten staan. Bovendien zal er eerst een gedegen 

doorrekening moeten worden gemaakt. 

De vergadering verzoekt het bondsbestuur na te denken om volgend jaar een voorstel tot 

een bijdrageverhoging op de agenda te zetten. (Actie 02) In het traject van de nieuwe visie 

zal ook de contributiesystematiek opnieuw worden beoordeeld. Hierin worden ook de 

recreanten- en divisiebijdragen opnieuw bekeken. (Actie 03) 

 

Over de begrote kosten voor zes AirBadmintonlocaties wordt opgemerkt dat er nergens 

wekelijks AirBadminton wordt gespeeld. Om daarvoor 1 fte in te zetten, is te veel. Dat geld 

kan beter worden gebruikt en de energie kan ergens anders in worden gestoken. 

De voorzitter legt uit dat de start van AirBadminton jaren geleden vanuit BWF werd 

geïnitieerd.  BWF wilde een nieuwe sport neerzetten. Vanuit het bestuur werd dit gezien als 
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een kans om nieuwe badmintonners aan te trekken en om Nederland meer in beweging te 

krijgen. 

De Afgevaardigden zien geen of weinig verenigingen die er uit zichzelf mee aan de slag gaan. 

Mogelijk kunnen de tijd en het geld die worden beoogd voor AirBadminton worden besteed 

aan het ‘binnenhalen’ van grijze verenigingen bij de bond. 

  

Het bestuur zou AirBadminton gedurende een bepaalde periode een kans willen geven om 

succesvol te geraken. Het bestuur gelooft namelijk in deze ontwikkeling, al is ze het ermee 

eens dat het nog geen volwassen sport is. Het bestuur zal kaders aangeven, net als een 

tijdsbestek waarbinnen AirBadminton zelf in beweging is gekomen. 

 

Eerder is besloten om in het eerste kwartaal van 2025 opnieuw naar het Jaarplan 2025 te 

kijken. Over AirBadminton zal in het jaarplan worden opgenomen wat daarmee vanaf 2020 

tot heden is bereikt, alsmede een reële onderbouwing van de verwachting wanneer het als 

een volwassen sport wordt beschouwd. 

Overigens is de promotie voor Lets Play-netten prima. De koppeling met AirBadminton wordt 

niet gezien, alleen dat beide buiten afspelen. 

 

Besluit 03: de contributietarieven 2025 worden vastgesteld.  

  

* 6.2 Begroting 2025 en toelichting  

Er zijn geen vragen of opmerkingen.  

 

Besluit 04: De begroting 2025 wordt vastgesteld. 

  

* 6.3 Meerjarenprognose  

Op dit moment is er nog geen meerjarenprognose. De penningmeester en de financiële 

commissie spraken eerder af dat de meerjarenprognose er komt wanneer er een definitieve 

afwijzing is van NOC*NSF is. (Actie 04) 

 

8.  Rondvraag 

 

Benoeming leden commissies 

Besluit 05: de heer Ringenaldus wordt voor een periode van vier jaar benoemd tot lid van de 

Commissie voor Beroep. 

 

Rondvraag 

Mevrouw Duijndam vraagt hoe om te gaan als verenigingen met discriminatie en 

respectvraagstukken. 

Mevrouw Mura deelt mee dat integriteitsmeldingen die binnekomen voorgelegd worden aan 

de Integriteitsmanager. Het beleid is om eerst met elkaar het gesprek aan te gaan, voordat 

eventueel een juridische weg wordt bewandeld. Er is een externe vertrouwenspersoon, maar 
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die moet alle informatie vertrouwelijk houden. De meeste verenigingen hebben een 

vertrouwenscontactpersoon, weinig een vertrouwenspersoon. 

 

Mevrouw Duijndam wijst erop dat niet of nog onvoldoende bekend is dat jeugdleden een 

formulier moeten invullen. Het bureau zal het formulier beter toegankelijk maken en het 

proces verduidelijken. (Actie 05)  

 

De heer Roovers verwijst naar het nieuws waaruit blijkt dat veel verenigingen in financiële 

problemen dreigen te komen. Bestaat er een mogelijkheid om ondersteuning te bieden en 

dan niet zozeer financiële ondersteuning? De verhoging van zaalhuur kan verkeerd uitpakken 

voor verenigingen. 

Het bondsbureau kreeg geen acute meldingen. Twee verenigingen namen contact op over 

kwesties met een financieel aspect en werden geholpen. Als iets dergelijks aan de orde is, 

dan wordt ondersteuning geboden. Binnenkort wordt aan de slag gegaan met de 

verenigingenmonitor. Een enquête over accommodaties is uitgegaan. De respons was hoog. 

De uitkomsten volgen en worden dan bekend gemaakt. 

 

De heer Van Zaanen herinnert zich dat in 2022 een beperking is opgelegd aan de 

werkorganisatie: reglementen moesten worden verbeterd en leesbaarder worden. Dit laatste 

is aan het bureau om op te pakken, geeft het bondsbestuur aan, en niet om door de 

Bondsvergadering te laten bepalen.  

De heer De Wit licht toe dat het laatste niet is gebeurd. De statuten zijn geüpdatet. De 

statuten moeten door de Bondsvergadering worden goedgekeurd. Over het competitie- en 

toernooireglement heeft de Bondsvergadering niets te zeggen: 

het toernooi- en competitiereglement zijn overgeheveld naar het bestuur en het bureau. 

De werkorganisatie is er vrij in om te bepalen hoe een en ander wordt opgepakt en 

gewijzigd. Als er onduidelijkheden zijn in een reglement dan kan men het bureau of het 

bestuurslid voor Wedstrijdzaken  de heer Gelauf, daarover benaderen of bevragen. 

 

9.  Sluiting  

De voorzitter overhandigt de heer Van der Boor als nieuw aanwezige afgevaardigde van Regio 

Oost een boeket.  

Bij het afscheid van de heer Esveld zal op een andere manier worden stilgestaan, nu hij niet 

aanwezig kon zijn. (Actie 06) 

 

De aanwezigen worden bedankt voor hun komst en inbreng, waarna de vergadering om12.53 

uur wordt gesloten.    
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Besluitenlijst 

01. De notulen van de Bondsvergadering van 24 juni 2024 worden vastgesteld.   

02. Het Jaarplan 2025 wordt goedgekeurd, onder voorwaarde dat er voor 1 april 2025 een, 

op basis van de nieuwe visie en missie, aangepast Jaarplan aan de vergadering wordt 

voorgelegd. 

03. De contributietarieven 2025 worden vastgesteld. 

04. De begroting 2025 wordt vastgesteld. 

05. De heer Ringenaldus wordt voor een periode van vier jaar benoemd tot lid van de 

Commissie voor Beroep. 

  

Actiepuntenlijst 

01. Het onderdeel Topsport wordt verder uitgewerkt en in het jaarplan opgenomen, met een 

bijpassende begroting. 

02. Nadenken om volgend jaar een voorstel tot een bijdrageverhoging op de agenda te 

zetten. 

03. De contributiesystematiek wordt in het traject van de nieuwe visie opnieuw beoordeeld, 

net als de recreanten- en divisie bijdragen. 

04. Meerjarenprognose opstellen. 

05. Formulier voor jeugdleden en (communicatie over) transfers verduidelijken. 

06. Stilstaan bij afscheid van de heer Esveld. 


